



通告編號：16-17 / 34c

三十周年校慶晚宴

敬啟者：

為慶賀創校三十周年，本校將於二零一七年三月十八日晚上七時正於沙田明星海鮮舫(地址：新界沙田大涌橋路 55-57 號)設校慶晚宴，讓家長、校友和師生聚首一堂。現誠邀各位家長與 貴子弟一同參與。

如欲參加，請 閣下填妥回條，於二月九日或之前由 貴子弟把款項交給班主任。如何之處，敬請示覆。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長
韓思騁謹啟

二零一七年二月六日

通告編號：16-17 / 34c

回條

敬覆者：

本人得悉 貴校有關校慶晚宴事宜，回覆如下：(請在適用方格內加“✓”)

樂意出席晚宴，欲購買餐券 \$388 × _____ 張 = \$ _____ (現金或支票付款【抬頭付“天主教郭得勝中學法團校董會”】)

無暇出席晚宴

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長/監護人簽名：_____

二零一七年二月____日



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@mail.ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

Ref: 16-17 / 34e

Feb 6, 2017

Dear Parent(s) / Guardian(s),

30th Anniversary Banquet

To celebrate our school' s 30th anniversary, you and your family are cordially invited to join the 30th Anniversary Banquet. The banquet will be held at Star Seafood Floating Restaurant (55-57 Tai Chung Kiu Road, Shatin, New Territories) at 7:00 p.m. on 18th March 2017.

The Anniversary Banquet will be a magnificent occasion for all of our honourable guests, teachers, staff, alumni and their family members, parents and students to gather together to celebrate the joyous occasion and to promote togetherness.

If interested, please fill in the reply slip below and pay to the school by cash or cheque on or before 9th February 2017.

We look forward to seeing you and your family in coming March.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 16-17 / 34e

Feb ___ 2017

Reply Slip

I have been fully informed of the above matter, and

would like to attend the 30th Anniversary Banquet and purchase \$388 × _____ ticket(s) = \$_____ (Cash/ Cheque: _____ payable to "the IMC of Kwok Tak Seng Catholic Secondary School")

cannot attend the 30th Anniversary Banquet.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____